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LANGRENNSKOMITÉMØTE nr. 5/ 2024-2026 sesongen - Norges Skiforbund Langrenn 
Norges Skiforbund Langrenn 

Dato: 30. september     

 
Sted: Teams møte    

 
Tid: 19:00 – 21.00    

 
Langrennskomiteen:  Torbjørn Skogstad (leder), Tone Haugen Ramstad (nestleder) Yngve Thorsen,  
    Per Morten Nyeng, Berit Mogstad og Ragnhild Sivertsen. 

     
Ansatte:   Cathrine Instebø, og Brit Baldishol  
    Ulf Morten Aune og Erik Husby deltok under sine ansvarsområder. 
 

Saksnr.  Sak  
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2024-2026 

Agenda  
Godkjenning av dagens agenda 

Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok agendaen 5/2024-2026 uten bemerkninger  
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Møte med «langrenns-Norge» 1. oktober om sesonginformasjoner 
 
Ulf Morten redegjorde for hva som er planen å diskutere på møte med inviterte personer fra Team Elon og 
flere private team. 

• Endre sprint på Beitostølen til fristil, da enkelte synes det er for «risikabelt» med kun sprint Gålå i  
forhold til uttak til WC Lillehammer. 

• Det jobbes med arrangøren på Gålå for å få til bedre sprintløype. 

• Det må belyses konsekvensene av en evt endring av stilart på Beitostølen da dette også vil få 
konsekvenser for et uttak til Ruka som går i klassisk.  
Dersom et klart flertall av trenerne ønsker fristil, vil dette rådet bli tatt inn i langrennskomiteen, som 
da må vurdere endring på rennet på Beitostølen. 

• Uavhengig av utfallet på diskusjonen om å endre stilart på Beitostølen, er det ønskelig å ha ulik 
løypelengde for kvinner og menn i begge sprintene (om det blir fristil på Beitostølen). Håper at LK 
kan fravike prinsippet om lik løype. Arrangøren og NRK har godkjent dette. 

• Det vil sikkert bli en generell diskusjon rundt uttak. Det vil selvsagt åpne seg muligheter for utøvere 
utenfor landslag til å kvalifisere seg til WC renn, men det er IKKE full kvalifisering fra og med 
Beitostølen.  



• Til sist litt om Scan Cup i Gällivare i starten av januar. 
I disse rennene tas ut 3 løpere av hvert kjønn som dekkes av NSF Langrenn. Da vil følgelig også 
støtteapparatet bestå av færre personer. Dette gjøres etter Scan Cup, Lillehammer og WC, 
Davos. Likeså vil det i «Sesonginformasjoner» stå at disse rennene ikke er kvalifiserende for hverken 
U-23 VM, World Cup eller VM. Dette for å unngå at så mange utøvere bruker så mye penger på en 
helg i starten av januar. 

 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering, og langrennskomiteen bifaller forslaget om å ha ulike 
distanser for kvinner og menn både på Beitostølen og på Gålå. 
Bakgrunnen for å ulike distanser for menn og kvinner på Gålå er for å sikre et best mulig grunnlag for uttak til 
VM. 
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Agenda til digitalt møte med kretsene 02. oktober  

• Innledning 
• Utviklingsprogrammet – handlingsplan 
• SpareBank1 ønsker å informere om Byttehelgen 
• Utvikling markedsarbeid 
• Arrangements utvikling 

Gjennomgang av terminliste 
Smørefasiliteter  
Distanser under Junior NM 
Sprint Norgescup – Steinkjer 50 som får gå heat. 
NM program Gåsbu med fridag 

• Para utvikling 
• Utvikling av toppidrett  

Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok agenda til digitalt møte med kretsene. 
Torbjørn starter med en innledning der han snakker overordnet rundt økonomi og medietrykk. 
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Markedsavtale, økonomi og organisasjon 
 
Catrine redegjorde for ny markedsavtale med Nidar 
Dette er en foreløpig kortsiktig avtale. 
 
Cathrine redegjorde for budsjettprosessen og hvilke krav som ligger fra økonomiavdelingen/generalsekretær.  
 
Det ble diskutert fordeling av ansvarsområder som langrennskomiteen jobber med. 
 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok invitasjonen til orientering, og er godt fornøyd med at vi fortsatt klarer å 
framforhandle avtaler så sent i sesongen. 
 
Langrennskomiteen ønsker mer informasjon fra generalsekretær/økonomiavdelingen i forhold til helheten i 
budsjettet.  
 
Langrennskomiteen ønsker at administrasjonen skal komme med et konkret forslag over hvilke 
ansvarsområder de ønsker skal fordeles mellom langrennskomiteens medlemmer. Det er viktig at det er 
samsvar mellom hvilke saker det er viktig å få politisk bistand fra langrennskomiteen til forhold til 
prioriteringer i administrasjonen. 



 

 


